

## Personal Internet Banking Application/Maintenance Form

### 个人网上银行服务申请/维护表

**IMPORTANT NOTES 重要提示:**

Please complete the application form in **CAPITAL LETTERS** and place a “√” mark where applicable.  
 请用正楷填写申请表格，并在适当方格内加“√”。

Applicant Information 申请人资料	
Name as per I/C 姓名	ID Card/Passport/Other ID Card No. 身份证/护照/其他证明文件编号
Email Address 电邮地址 <input type="checkbox"/> New 更新	Contact No. 联络电话 <input type="checkbox"/> New 更新
Maintenance Category 维护项目	
<input type="checkbox"/> Apply for Personal Internet Banking services 申请网上银行 For Current/Saving Account/Debit Card/Credit Card only 请填写往来/储蓄账户/借记卡/信用卡	
Security Device Serial No.: 安全介质凭证编号:	
1. Principal A/C No. 主账户	
2. Subsidiary A/C No. 附属账户	
3. Subsidiary A/C No. 附属账户	
4. Subsidiary A/C No. 附属账户	
<input type="checkbox"/> Cancellation of Personal Internet Banking services 取消个人网银服务	
<input type="checkbox"/> Reset Login Password 登录密码重置	
<input type="checkbox"/> Block User Login 冻结客户登入权限	
<input type="checkbox"/> Unblock User Login 解冻客户登入权限	
<input type="checkbox"/> Change of Primary Account 更改主账户 Account/Card No 账户/卡号: _____(Old 旧) _____(New 新)	
<input type="checkbox"/> Reset Password for Security Device 安全介质密码重置 Serial No 凭证号 (If applicable): _____	
<input type="checkbox"/> Replacement of Security Device 更换安全介质 Serial No 凭证号 (If applicable): _____(Old 旧) _____(New 新)	
<input type="checkbox"/> Others 其他: _____	

## Personal Internet Banking Application/Maintenance Form

### 个人网上银行服务申请/维护表

#### Declaration of Applicant 申请声明

I declare and confirm that the information provided is true, correct and complete.  
本人承诺所提供及填写的资料真实、正确、完整。

I hereby acknowledge and agree to the Terms and Conditions for ICBC Internet Banking Services and ICBC Mobile Banking Services.  
本人明白和同意接受中国工商银行(马来西亚)订立的“网上和手机银行服务条款及章程”。

I hereby agree to operate my Primary Account and Subsidiary Account(s) indicated in this form or hereafter registered with your bank through the access of Internet Banking Services of Industrial and Commercial Bank of China (Malaysia) Berhad and in such manner indicated in this form until further notice.  
本人同意通过中国工商银行(马来西亚)“网上银行服务”操作表格上所列之基本账户和附属账户，及今后本人向贵行要求增加的附属账户直至另行通知。

I confirm that I have set up my/our Login Password(s) where applicable and collected the login credentials upon completion of this application.  
本人确认已于完成填写此申请表格时，同时已经设定本人个人网上银行之登录密码。

I consent to the use or disclosure of my/our personal information by the Bank:-

(a) to other companies within the Bank's group for cross selling purpose. Where no preference is indicated herein, the Applicant shall be deemed to have no objection to such use or disclosure within the Bank's group for cross selling purposes.

本人同意公开个人资料给中国工商银行(马来西亚)的集团其他公司，同意接收上述集团公司交叉销售的宣传信息。如果没有勾选，申请将默认被视为同意。

Yes                       No

(b) to strategic alliance partners for marketing and promotional purposes.

给战略合作伙伴，同意接收其相关宣传和促销信息。

Yes                       No

\_\_\_\_\_  
Signature of Applicant (Please sign according to signature specimen of banking account)

申请人签署(签名须与银行账户预留印鉴相同)

#### For Bank use only 银行专用

CIF NO. 客户编号	Primary Account No. 客户主账号	Date of Application 申请日期	Branch 开户分行
--------------	---------------------------	--------------------------	-------------

Please ensure this application has been attached together all necessary supporting document(s) listed in the application checklist below:

请确认此申请附上以下相关证明文件:

Complete Personal Internet Banking Application/Maintenance Form 个人网上银行维护表填写完整

Photocopy of valid NRIC / Passport of the applicant 用户本人有效身份证件

Prepared by (branch)	Approved by (branch)
Name: Date:	Name: Date: